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Fremmødte: Simon Lyster Andersen ,Birgitte Kjær Suurballe, Christina Ackermann, Helle Schultz, Birthe Toft 

Wolf, Ann Bork, Dorit Blond Møller, Thyra Bohsen, Flemming Madsen, Anette Eilers, Lars-Peter 

Melchiorsen. Mødet blev gennemført på Teams kl. 17.00-19.00. 

Afbud:          Referent: Tove Riber Jensen. 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Godkendelse af referat 

Referat den 16-12-2021 blev godkendt. 

3. Nyt fra formanden 

Formanden opfordrer til at vi får det til at køre ok i 2021. 

4. Nyt fra præsten 

Gelænder ved præstegårdens bagindgang 

Flemming undersøger vedr. pris ved Smeden. 

5 Corona - hvad gør vi! 

Gudstjenester a la Corona.Online konfirmationsforberedelse. Højskoleaftener 

Pasta gudstjeneste den 17-1 og den 5-2 aflyses pga. Corona. Gudstjenester afvikles i max 30 min. Og uden 

sang –kun kirkesangeren må synge. Konfirmationsforberedelse har voldt lidt problemer ,men nu er der 

fundet en løsning. som afprøves . Højskoleaftner er aflyst. 

6 Internet i Præstegårdsladen 

Internet i præstegårdsladen ønskes ,Simon undersøger hvilke muligheder der findes. 

7 Kirkegårdspladsen. 

7+8. Kirkegårdsudvalget finder ud af hvad der skal ske med gravstene som ikke bruges mere. 

8 Fredning af gravpladser 

9 Nyt grus ved Halk og Grarup Kirker 

9. +10. Grus hele vejen rundt om Halk kirke ,der søges af 5% midler. Thyra og Lars-Peter søger om dette. 

Mere grus ved Grarup kirke og Halk Kirke -,vedligeholdelse Flemming sætter det i gang. 

10 Fast belægning rundt om hele Halk Kirke 

11. Fredning Grarup Kirkegård 

Fredning af kirkegård i Grarup , Thyra Kontakter Helge Jacobsen. 

12 Kastanjetræ og blodbøg præstegård 

Thyra ordner det med provsti-udvalg og Simon finder ud af noget med fældning af træerne 



13 Kalender-Årshjul og aktivitetsplaner (inkl.provstiterminer) 

Alle bedes tjekke næste halvårs kalender som Lars-Peter udleverede til os på mail. 

14 Evt. 

Anette spørger om lay-out og design ,det ordner Lars-Peter og Anette sammen.. Halk-Hejsager 

beboerforening med i kirkebladet blev vedtaget. Flemming og Lars Wolf undersøger mht. til vand i tårnet. 

Birthe og Thyra tager en snak om vedtægter vedr. kasserer og regnskabsfører. Birthe spurgte om kurser 

vedr. kasserer –Men de er aflyst. 

 


